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Slapnička Kamil Dominik

Od: Ruzickova.aneri <Ruzickova.aneri@seznam.cz>
Odesláno: úterý 21. března 2023 23:33
Komu: Slapnička Kamil Dominik
Předmět: Žádost 
Přílohy: Dokument bez názvu (17).pdf

Vážený pane tajemníku, 
v příloze zasílám zápis z telekomunikačního jednání OV Svádov, jehož předmětem bylo doplnění členské 
základny za zesnulého pana ing. Bořka Voráče. 
Byli bychom rádi ,kdyby tato změna mohla být projednána na řádném zasedání ZMO dne 29.3.2023. 
 
Děkuji a přeji hezký den  
 
Irena Růžičková 
předsedkyně OV 



Zápis z telekomunikačního hovoru členů Osadního výboru Svádov, který se uskutečnil
dne 21.3.2023.

Přítomni : I. Růžičková, P. Kašpar, J. Nevolová, P.Svoboda, R. Novák, j. Urbánek, J.
Kulhavý, M. Schneberger

Předmětem bylo projednání doplnění členské základny OV, která má mít dle stanov OV
lichý počet členů.
Dne 13.3. 2023 totiž zemřel zakládající člen OV pan Ing. Bořek Voráč, vyvstala tedy nutnost
doplnit OV o jednoho člena, aby byla zachována tato podmínka.
Vzhledem k tomu, že dne 7.11.2022 ( zápis č.5/2022) byla jednomyslně přijata mezi
členy OV paní Michaela Frajerová , jako spolupracující bez práva hlasování,
bylo navrženo, že doplní členskou základnu ona, již jako řádný člen.
O návrhu bylo hlasováno : 8 hlasy byl návrh přijat
Novou členkou OV byla zvolena paní Michaela Frajerová

.

Na základě tohoto zápisu, žádáme ZMO Střekov, aby na svém řádném jednání dne
29.3.2023 tuto změnu odsouhlasilo.

Irena Růžičková
předsedkyně OV Svádov




